
 
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
27 september 
 
§ 64-73, No 8 
 
Närvarande:  
Elin Näslund, sekreterare,  
Håkan Sjödin, ledamot,  
Åsa Fernström, ledamot,  
Anelie Andersson, ledamot,  
Annica Nordström, suppleant 
 
Frånvarande: 
Maria Gabrielsson, ordförande,  
Linda Penttilä, vice ordförande (via telefon),  
Kerstin Ek, kassör, 
Magnus Strid, suppleant  
 
Dagordning styrelsemöte 20 september 2023 
§ 64-73, No 7 
 
§ 64 Mötet öppnas – Håkan öppnar mötet 
 
§ 65 Val av justerare – Anelie och Annica valdes till justerare.  
 
§ 66 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes med 
tilläggen d) och e) 
 
§ 67 Föregående protokoll – lades till handlingarna.  
 
§ 68 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1.  
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2. 

 
§ 69 Skrivelser – mejl från SBK ang. avgående ledamöter.  
 
§ 70 Rapporter från sektorer 

a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
Har inte supermycket att bidra med den här gången mer än att vi har flera kurser igång, 
några på g. Instruktörsmöte 21/9 som vi troligen kommer flytta på då för många inte 
kan. Kristina efterlyste även att få höjningen av arvodet vi tog beslut om på förra mötet, 
skriftlig. Elin har meddelat Kristina om höjningen via mejl samt bifogat föregående mötes 
protokollet.  
 

b) Bruks/Lydnad sektorn 
Arrangerat DM i Bruks spår. Kommer arrangera en ny tävling för att kunna examinera nya TL.  



 
c) Agility- och Hooper sektorn 

Rapport från Agility, haft vår sista tävling för året med 411 starter och vi fick mycket beröm 
av alla deltagare. Även haft KM i går med 17 st hundar.  
Hoopers inget att rapportera om. 
 

d) Specialsöks- och Nosework sektorn 
Officiell tävling i specialsök dagen då det blir officiellt tävlingsgren inom SBK 1/11, 26 
anmälda vid dagens datum. 4/10 TSM NW3 kl 10.00. Maria kommer hålla kort info om 
specialsök på medlemsmötet den 25/10.  
 

e) Mondioring sektorn 
Ingen rapport.  
 

f) Rallylydnad sektorn 
KM 15/10 Domare Debbie Hansson 
Har haft 2 privattimme i aug. Ger 200 kr till klubben 
Banträning för nybörjare 31/8 med  3 deltagare som gav 150 kr till klubben. 
 

g) IGP  
Ingen rapport. 
 

h) Hemsidan 
Utbildning Elin skulle gå inför nya webbsidan blev inställd pga sjukdom hos SBK. Utbildningen 
kommer läggas ut på SBKs hemsida så att man kan gå in själv och ta del av den för att inte 
behöva invänta ytterliggare ett kursdatum.  
 

i) Anläggningen  
Fortfarande ingen fungerande traktor vilket gör att vi inte kan göra det arbete med att 
återställa jordhög och gräsmatta.  
 
§ 71 Övriga frågor 

a) Medlemsmöte – 25/10 Kallelse är skickad, vi bjuder på fika.  
b) Öppet hus på Granngården – ingen som kunde delta.  
c) Klimatet på klubben – trist klimat i veckan då beslut togs utanför styrelsen med 

diskussion till följd i fel forum. Bokningar görs via styrelsen och diskussioner mellan 
styrelsemedlemmar förs i stängda kanaler.  

d) Anvisningar NM – vi läste igenom de anvisningar som finns för att arragnera ett NM. 
Vi är positiva till att vara med och arrangera.  

e) Sociala medier – Vi tar inte diskussioner i öppna forum, ta kontakt via mejl/sms. Ta 
kontakt med styrelsen om du önskar framföra något. Tänk på i vilken roll du för din 
talan och ha alltid ett vårdat språk i diskussioner.  

 
 
 
 
 



§ 72 Nästa möte – Styrelsemöte 25/10 kl.18:00 Medlemsmöte 25/10 kl.19:00 
 
§ 73 Mötet avslutas 
 
 
 

_____________________________________ ________________________________ 
Ordförande för mötet Håkan Sjödin  sekreterare, Elin Näslund 
 
 
____________________________________ ________________________________ 
Anelie Andersson   Annica Nordström 


